

熱壓拼板機 Hot Edge Glued Panel Presses



特性：

- EP系列熱壓拼板機在產品及產量上能滿足不同使用者的需求。
- 本機提供多樣化的檯面尺寸及壓力選擇，亦接受客製化訂單。
- 熱壓機本身提供了附有推料裝置的進料台，可生產各式拼接板材，進料裝置於板材熱壓成型過程中可獨立運作，以提高生產效率。
- 熱壓板為實心鋼板加工而成，並在熱壓板上覆蓋不鏽鋼板，使其堅固耐用。
- 加熱方式：依客戶需求提供多種選擇：如熱傳導油加熱、蒸汽鍋爐加熱及電熱式。

Features :

- The EP series, Hot Edge Glued Panel Presses meets different user's demands on products and output.
- This EP series provides various dimensions of platen and pressure choice and specific customized size is available for order.
- Hot Edge Glued Panel Presses is equipped with a loading device of in-feed conveyor for various types of panel configurations. The loading device can be operated independently during forming process, in order to increase the production efficiency.
- The heating platens are finished of solid steel plate and covering stainless steel plate on them, in order to make them strong and durable.
- Heating method: we offer 3 kinds of heating system to satisfy customer's demand; such as heat transfer oil heating, steam heating and electrical heating.

型式 Model	EP-2500	EP-3000	EP-3500
工作台尺寸 Platen size	1300 x 2500 mm	1300 x 3000 mm	1300 x 3500 mm
垂直油壓缸數 # of vertical Hydraulic cylinder	Ø80 x 6 pcs	Ø80 x 6 pcs	Ø80 x 8 pcs
側油壓缸數 # of horizontal Hydraulic cylinder	Ø40 x 6 pcs	Ø40 x 7 pcs	Ø40 x 8 pcs
後夾料油壓缸數 # of Hyd. cyl. of back clamp	Ø80 x 3 pcs	Ø80 x 3 pcs	Ø80 x 4 pcs



承宏機械工業有限公司
CHENG HUNG MACHINERY IND. CO., LTD.

42949 台中市神岡區大明路 81 巷 92-1 號

No. 92-1, Lane 81, Daming Rd., Shen Kang Dist., Taichung 42949, Taiwan

Tel.: +886-4-2528-0459-60, 2522-7995 Fax: +886-4-2528-0461

E-mail: chm.mail@msa.hinet.net

http://www.chmic.com.tw